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Voorwoord 

Ten tijde van het schrijven van dit voorwoord hebben we al zomerse 

temperaturen te pakken en het is nog niet eens officieel zomer. We boffen 

maar, wat hebben we hier lang naar uitgekeken. De weersverwachtingen laten 

ons zelfs nu al zien, dat het ook met ons dorpsfeest fantastisch weer gaat 

worden. Dit gaat dus helemaal goedkomen. 

 

De laatste weken tot aan de zomervakantie zijn inmiddels aangebroken. Ook 

de redactie neemt een zomerstop zodat we straks met z’n allen weer vol energie 

aan de 28e jaargang van de Holenpathe kunnen beginnen. 

Fijne vakantie allemaal! 

 

Graag de nieuwe kopij inleveren voor 9 september  2023! 

 
– Thema: Bladerdeken 

 

 

Kopijdata 2023-2024 

Nr. 1 9-09-2023 Bladerdeken  Nr. 4 09-03-2024 Oranje boven 

Nr. 2  18-11-2023 Tijd voor elkaar Nr. 5 10-05-2024 Op stap 

Nr. 3 13-01-2024 Liefde is……..  Nr. 6 28-06-2024 Rust in de tent  

 
 



Nieuwe bewoners / Inwoners met een nieuw adres 

Marco de Bruijn      Stellingenweg 14 

 

Gerard en Gea Klercq     Weidekamp 27 

  

Bovenstaande informatie is niet ontleend aan gegevens van de gemeente maar verkregen uit persoonlijke 

informatie. Excuses voor eventuele onvolkomenheden. 
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Op 6 juni zijn wij, Gerard en Gea Klercq, hier komen wonen. Aan de Weidekamp 27 

Oldeholtpade. Wij hebben gezocht naar een mooi huis en mooie plaats, en die hebben 

wij! Onze wortels liggen in Noord-Holland. Eerst in Langedijk en daarna 25 jaar 

Heerhugowaard. Wij hebben 4 kinderen en 5 kleinkinderen die allen in en rond 

Heerhugowaard wonen. In mei zijn wij met pensioen gegaan en toen hebben wij 

besloten om opnieuw onze derde levensfase te starten, in een prachtige omgeving en 

dat is Oldeholtpade geworden. Rust en natuur. Wekelijks gaan wij nog 1 dag terug om 

op onze kleinkinderen te passen, maar dan snel weer hier naar toe! 

Een heerlijk huis, een goede buurt, wat willen we nog meer. 

Wij hopen hier snel te wennen en een prachtige tijd te mogen hebben! 

De eerste indrukken zijn prima! Tot ziens. 

 



                                             Buurtproat 

Verhalen uit het mooiste dorp van Friesland 

Voor ons onverwacht kwam tijdens de P. S. Kuiertocht een aantal wandelaars 

door onze straat. Het bleek de langste afstand te zijn. Deze doorzetters liepen 

alleen of in kleine groepjes en aan ieder werd een groet, c.q. succes gewenst door 

enkele aanwonenden. Dit was niet de enige verassing op die zaterdag 3 juni. Er stond 

plotsklaps ook een “Te Koop”-bord bij het huis van Grethe Marie. Deze “burengrap” 

was geplaatst bij gelegenheid van haar huwelijk één dag eerder met Ronald. 

Wij wensen hun samen een heel gelukkige toekomst toe! 

 

Binnen één maand zijn er 2x wegwerkzaamheden uitgevoerd, hetgeen resulteerde in 

het oplappen én wegwerken van slechte stukken asfalt. Als laatste werden 2 lagen 

aangebracht met splitsteentjes. De tijdelijke “grindweg” was zo slecht begaanbaar dat 

fietsers ten val kwamen. Na een week kwam vervolgens een zuigauto en de overtollige 

steentjes werden weggezogen. De weg heeft een goede upgrade ondergaan en we 

hopen dat deze uitstraling nog vele jaren in stand blijft 

 

Ons buurtteam ging enthousiast en goed voorbereid naar de volleybalwedstrijden 

op het dorpsfeest. Een goed gemotiveerd, jong team voorzien van “sponsorshirts” én 

zelfs extra shirts voor de evt. finalewedstrijd hebben een grandioze, gezellige middag 

gehad (de reserveshirts kwamen helaas niet uit de tas). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op zondag 25 juni heeft Ruben Zwanenburg meegedaan aan een Provinciale 

voorronde in de Harmonie te Leeuwarden welke georganiseerd werd door 

Kunstbende. Tijdens deze wedstijden kunnen creatieve talenten optreden voor – 

en professionele feedback krijgen van - een deskundige jury. Ruben heeft meegedaan 

in de categorie DJ. Helaas heeft Ruben niet gewonnen, maar heeft hij wel een 

prachtige dag gehad. Goede feedback en volgend jaar doet hij opnieuw mee voor de 

winst! 

 

 

Hamersweg Maria – mkemper@solcon.nl 
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De Kampen 
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Marianne – marboonstra@gmail.com 
Femke – femkevanhoogwaarden@gmail.com 

Wendy – wendynijholt@home.nl 

 
Het feest is voorbij. Het was weer geslaagd. Nog één feestje voor de zomervakantie in 

het verschiet… De Kampen heeft nog een activiteit op de planning staan, nl: een 

buurtbarbecue op 15 juli a.s. De eerste berichtgeving is geweest, nadere informatie 

volgt nog. We hopen dat vele buurtgenoten hieraan meedoen.  
 

Op de Weidekamp zijn wat veranderingen. Sieger en Sijtje van Houten zijn verhuisd 

naar Joure. Veel geluk en woonplezier gewenst! Gea en Gerard Klercq uit 

Heerhugowaard wonen nu op nummer 27. We wensen ook hen heel veel woonplezier 

en geluk in Oldeholtpade toe.  

 

Enkele jaren geleden, het lijkt alweer heel lang geleden,  

zijn er nieuwe bomen geplant langs de Grote Kamp.  

De bewoners hebben dat toen zelf uitgevoerd. De bomen  

zijn mooi gegroeid en hebben zelfs de droge zomer overleefd.  

Het ziet er fleurig uit! Vanuit De Kampen wensen we iedereen  

een hele fijne vakantie toe!! 

 

 

Oud papier 

Graag het oud papier verzamelen op de clusterplaatsen van de containers!  
 

Elektrische driewielfiets 

Wie kan ik blij maken met mijn Easy Rider? 

Helaas kan ik mijn elektrisch aangedreven driewielfiets niet meer gebruiken en dat is 

de reden dat mijn Van Raam Easy Rider te koop is. De batterij is (vanwege stilstand) 

defect, maar de overnameprijs is er dan ook naar! 

Interesse? Bel Maria Kemper 

Telnr. 688374. 

 

Prikbord 

mailto:marboonstra@gmail.com
mailto:femkevanhoogwaarden@gmail.com
mailto:wendynijholt@home.nl
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Popkoor VocaLinde 
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Zomerhitte bij TV In et Hoolt 

Als het heel warm is, raken de tennissers altijd een beetje van de kook. Soms is 

er geen kip op de baan en dan weer zijn alle banen bezet. Zeker ook als 

tenniswedstrijden op de tv zijn, zie je een stormloop naar de Hoolt tuun. Wat 

dat toch is? Joost mag het weten. Hebben ze soms een bepaalde slag gezien, 

waarvan ze denken dat ze die gemakkelijk kunnen toepassen (wat nog wel eens flink 

tegen wil vallen), of is het gewoon een dappere poging om de conditie op peil te 

houden? 

Hoe dan ook, tennis is een heerlijke sport en geschikt voor alle leeftijden en alle 

niveaus. 

 

Meer informatie is te vinden op onze website: www.tvinethoolt.nl 

 

Met sportieve groet, 

Bouke Kleefstra, bestuur TV in et Hoolt 

 

Verenigingsnieuws 

Berichten vanuit de Olpae clubs  

Wat zijn er veel mensen die in een koor zingen, dat zagen we ook in de zomermaanden 

op televisie waar op zaterdagavond het programma ZING op zoek was naar het beste 

koor van Nederland. Wat een veelheid aan koren van diverse pluimage. Een heerlijk 

programma voor de liefhebbers van koormuziek waarin veel muzieksoorten de revue 

passeerden die met behulp van een coach probeerden een (nog) betere prestaties 

neer te zetten. Maar wat u daar zag, is maar het topje van de ijsberg van de koren in 

Nederland. En veel van die koren zouden prima in dit programma passen. Als je alleen 

al kijkt wat er in de gemeente Weststellingwerf aan koren aanwezig is dan besef je al 

gauw dat we het hebben over duizenden die in ons land lid zijn van een koor en 

wekelijks daaraan veel plezier beleven. In Oldeholtpade is dat b.v. ons koor VocaLinde. 

We zijn een popkoor wat betekent dat we hedendaagse liedjes zingen die vaak 

speciaal zijn gearrangeerd om meerstemmig te zingen. We zijn met onze bijna 40 leden 

iedere dinsdagavond in de grote zaal van het Kerkelijk Centrum aan het oefenen. 

Vanaf half september start het nieuwe seizoen. Bent u nieuwsgierig geworden na het 

zien van het programma Zing en wilt u best wel eens vrijblijvend kennis maken kom 

dan gewoon eens binnenlopen op een oefenavond. Het verplicht u tot niets. 

 

http://www.tvinethoolt.nl/
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‘t Hummelhûs 

Zomerhitte, een thema waar wij dol op zijn bij ’t Hummelhûs.  

Want wanneer de zon schijnt is er veel te beleven!        

Maar wat doen wij bij ’t Hummelhûs als het zo heet is? Het eerste wat we doen is onszelf 

goed insmeren met zonnebrand. Onze oren, neus, armen en benen, want we willen 

bruin worden, maar zeker niet verbranden! Daarna trekken we onze zwemkleding aan, 

zetten we de sproeier aan en vullen we de grote speciekuip met water. De kinderen 

rennen en dansen tussen de straaltjes water. Ze spelen met het water en maken 

lekkere moddersoepjes, die iedereen mag proeven. Mmm… lekker!  

Ook voor de dieren is het erg warm als de zon schijnt. Daarom geven we het varken 

vaak een lekker modderbadje. Zodat hij kan rollen en afkoelen, net als wij! 

En als het ons echt te warm wordt, hebben wij én de dieren gelukkig altijd nog genoeg 

plek in de schaduw. Wij vermaken ons dus wel! 

Veel liefs, ’t Hummelhûs 

 

Zing jij met ons mee? 

 

De zomer is gekomen, De wereld is weer blij. 

Je ziet het aan de bomen en aan de lammetjes in de wei. 

Je ziet het aan de bloempjes, In het groene gras. 

Ik wou dat het voor altijd, Heerlijk zomer was. 

 

Kinderpagina 

Los jij de rebus op? 

 

 

 

 

 

           -n     -uis      i = r 

 

   Oplossing: _ _ _ _ _ 
 

 

 

 

 

 

        -aan           -ge         -nt 

 

   Oplossing: _ _ _ _ _ 

https://pbs.twimg.com/profile_images/3443662936/c771668fcc2a8796f2c63c9db9cf3a99.jpeg
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In de maand juni hebben deze keer de scootmobieltocht en  

fietstocht onder mooie weersomstandigheden kunnen  

plaatsvinden. Het was dan ook die dinsdagmiddag 13 juni een drukte van belang voor de 

leden. Men had keuze genoeg, want iedere dinsdagmiddag is er ook Klootschieten en Jeu 

de boules. De volgende scootmobieltocht en fietstocht zijn op dinsdagmiddagen 11 juli en 

8 augustus. Er staat ook een nieuwe activiteit in de planning en wel op zondagmiddag 16 

juli. We krijgen regelmatig signalen dat de zondagmiddagen voor veel mensen toch wel 

een dingetje zijn. En daar willen we wat aan doen. Ook in het nieuwe seizoen zullen er 

activiteiten op de zondagmiddag gaan plaatsvinden. Ten tijde van dit schrijven staat er 

ook een nieuw project met de gemeente op stapel. Wij hebben dit project genoemd 

‘Contacten geven het leven kleur’. Als OSW willen wij graag mensen de gelegenheid geven 

om elkaar te ontmoeten. Want zonder contacten kan namelijk niemand. Natuurlijk heeft 

niet iedereen de behoefte om dagelijks mensen te ontmoeten en dat hoeft ook helemaal 

niet. Maar wij zijn ervan overtuigd dat contacten toch wel wat met iemand kunnen doen 

en het leven inderdaad wat kleur geven. Want horen en zien wij niet dagelijks in de media 

dat mensen vereenzamen? Ergens komt er een moment waarop iemand begint te 

beseffen dat hij of zij eenzaam is geworden of zich alleen voelt. En wat kunnen contacten 

dan veel doen. Hoe kunnen wij als OSW mensen met elkaar in verbinding brengen? Door 

elkaar te ontmoeten. Dit alles is niet enkel voor onze eigen leden bedoeld, maar voor 

iedereen die het zelf moeilijk vindt om een eerste stap te zetten en wel een steuntje kan 

gebruiken. Dit project kent ook een aparte geldstroom. In de Stellingwerf hebt u daar 

intussen al over kunnen lezen. Zo niet, dan is dat binnenkort wel het geval. 

Zondagmiddag 16 juli dus. Dan is er een puzzeltocht voor fietsers en scootmobielers van 

de OSW. Al u dit leest is deze misschien al achter de rug, maar save the date voor 

zondagmiddag 1 oktober! Dan is er een activiteit van het nieuwe project en kunt u hopelijk 

aardig wat contacten opdoen. Er zullen vast ook bekenden van u aanwezig zijn. Er is ook 

een bestuurslid binnen onze vereniging die binnen de gemeente aan tafel zit bij het 

Burger Platform. Een platform waarin diverse mensen zitting hebben die vanuit hun 

organisatie of werk contact hebben met de gebruikers van sociale voorzieningen. Denk 

hierbij aan het gebruik van hulpmiddelen, huishoudelijke hulp, hulp bij vragen over 

inkomen en werk. Over wonen in een veilige omgeving, gezond en veilig ouder worden, 

contacten hebben met elkaar, kortom mee kunnen doen in het dagelijkse leven. Mocht u 

nu ergens tegenaan lopen, problemen ondervinden op een bepaald terrein, laat dit dan 

weten. Op 15 juni jl. hebben voorzitter en penningmeester een mini-symposium 

bijgewoond in het gemeentehuis. Het was die dag de dag van de ouderenmishandeling. 

Het blijkt dat 1 op de 20 mensen van 65 jaar en ouder hiermee te maken heeft. We sloegen 

gelijk aan het rekenen, want dit betekent voor onze vereniging dat ongeveer zo’n 70 leden 

het slachtoffer zijn of worden van lichamelijk geweld, verwaarlozing, financiële uitbuiting 

of geestelijke mishandeling. Het blijkt dat slachtoffers vaak niet zelf aan de bel trekken. 

OSW 
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Kwetsbare ouderen hebben vaak zelf niet goed door wat er gebeurt, of ze weten het wel, 

maar durven niet te protesteren omdat ze afhankelijk zijn van de dader. En dan is er ook 

nog het schaamtegevoel. Wat zullen mensen denken als ze weten dat ik dit laat 

gebeuren? Oscar Balkenende van de overkoepelende Brede Alliantie ‘Veilig financieel 

ouder worden’ waarschuwt dat uitbuiting van ouderen alleen maar zal toenemen. 
 

Er zijn nu 3,5 miljoen 65-plussers, in 2040 zijn dat er 4,7 miljoen. De 50-plusser van nu 

denkt zich later wel te kunnen redden. Echter, veel ouderen worden op een keer 

vergeetachtig of ziek en dus afhankelijk. En dan heb je mensen om je heen nodig die je 

kunt vertrouwen. Ouderenmishandeling zal niet ophouden, totdat u iets doet! Mocht u 

het gevoel hebben dat er op de een of andere manier iets niet pluis is, dan kunt u bellen 

naar Veilig Thuis Friesland, tel. 0800-2000. Veilig Thuis Friesland is onderdeel van 

het  Regiecentrum Bescherming en Veiligheid. Hoe uzelf te beschermen tegen misbruik? 

Zorg voor een uitgebreid sociaal netwerk, Stel zo vroeg mogelijk een levenstestament op 

en wijs de mensen aan die over uw financiën mogen beslissen als u dat zelf niet meer 

kunt. En benoem ook een toezichthouder die de gevolmachtigde controleert. Als u al 

hulpbehoevend bent of wordt: open een tweede bankrekening, speciaal voor de 

boodschappen, met een aparte pinpas. Blokkeer rood staan op de bankrekening, zet 

zoveel mogelijk geld op de spaarrekening. Intussen hebben ook vijf vrijwilligers zich 

gemeld voor het geven van taallessen aan Oekraïners. Fijn dat onze vereniging daar ook 

een bijdrage aan heeft kunnen leveren! De OSW heeft zich intussen weer ingeschreven 

voor de Rabo ClubSupport. Deze actie wordt gehouden van 4 september t/m 26 

september. Natuurlijk hopen wij dat velen onze vereniging ook een warm hart toedragen. 

Op dit moment zijn er twee schildergroepen actief. Daarnaast is er nu de mogelijkheid 

voor het starten van een schildergroep 3. Dit kan bij onze lerares in Blesdijke, die enorm 

veelzijdig is, in haar mooie atelier. De lessen worden gegeven op de dinsdagmiddag of 

de donderdagmiddag vanaf 13.30 uur tot ongeveer 15.30 uur. Er kunnen max. 6 

deelnemers meedoen. De kosten zijn € 10,- per les, incl. koffie of thee. Belangstelling? Laat 

het mij weten. De reiscommissie organiseert een bootreis met de Frisian Queen, een 

hekradarboot, op vrijdag 1 september 2023. Er wordt een 5 uur durende boottocht 

gemaakt vanuit Akkrum over de mooie Friese meren. De aanmeersteiger is geschikt voor 

mindervaliden. De boot is gelijkvloers en hierdoor ook geschikt voor mensen die wat 

slechter ter been zijn. Deze geheel verzorgde reis bestaat uit: 

- koffie/thee met oranjekoek 

- aan boord vrij drinken, uitgezonderd buitenlands gedistilleerd 

- 16.00 uur 2x warme snack 

- 17.30 uur uitgebreid warm en koud buffet 

Deze reis kost € 89,00 per persoon voor leden. Bent u geen lid dan kunt u ook bellen. Als 

er nog plaats is dan kunt u mee, maar betaalt dan € 2,50 meer. Wilt u informatie? Bel dan 

met Kees Groenhof tel. 06 21883305. 

Ik wens u een mooie zomer toe. En tot ergens in het nieuwe seizoen bij de OSW! 

Sjoukje Held, www.osw-wolvega.nl, sjoukjeheld@osw-wolvega.nl. 

 

mailto:sjoukjeheld@osw-wolvega.nl
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Zomerhitte doet korfballers snakken naar het einde van het seizoen 

 

Eigenlijk hadden we de hitte al alvorens de (zomer) vakantie begonnen is. Leuk voor 

activiteiten als al die dorpsfeesten, de Kuiertocht, Avondvierdaagse en tal van festivals. 

Minder prettig is het als je dan nog moet sporten. Pas bij de inleverdatum van de kopij 

voor deze dorpskrant zit het korfbalseizoen er echt op. Veel te laat natuurlijk, want op 

een gegeven ogenblik wil men ook wel eens tijd en ruimte voor wat anders. Veel 

wedstrijden werden dan ook naar doordeweeks verplaatst en sommige teams wilden 

wedstrijden zelfs graag administratief afhandelen. Maar daar gingen we vanwege 

dreigende tuchtzaken niet in mee. Ook al, omdat er hier en daar nogal wat op het spel 

stond. Uiteindelijk wisten liefst negen teams dit voorjaar de kampioensvlag te hijsen: 

SCO MW1, SCO/Udiros 5, Leonidas/SCO B1, SCO C1, C2, E1, E2, F3, F4. Daarnaast moest 

onze hoofdmacht nog een keer extra aan de bak voor promotie naar de vergrote 

Ereklasse of handhaving in de Hoofdklasse. Uiteindelijk won onze hoofdmacht dit duel 

in Zuidwolde tegen Wit Blauw uit Kampen met 16-14 en komt SCO 1 volgend seizoen uit 

in de Ereklasse. Op die zelfde dag mocht SCO C1 door haar promotie naar de 

Hoofdklasse nog haar krachten meten met zeven andere 1e klas kampioenen. Voor de 

jeugd en hun technische staf een kers op de taart. Na een slopende dag in het verre 

Spijkenisse werd SCO C1 uiteindelijk 7e op dit eindtoernooi. Toch is het zomerreces nog 

niet helemaal aangebroken, want in het weekend van 1 juli wordt het uitgestelde 75 jarig 

jubileum alsnog groots gevierd met tal van activiteiten voor jong en (oud) leden. 

Bovendien werpt de afgesproken samenwerking voor de A-, B-, C- en D-jeugd van alle 

korfbalclubs in Weststellingwerf in het nieuwe seizoen reeds zijn schaduw vooruit met 

een aantal kennismakings- en selectietrainingen. Men hoopt dat deze niet geringe 

stap in de toekomst mag zorgen voor nog meer ledenaanwas, geen onderlinge 

rivaliteit meer en een hoger niveau van het jeugdkorfbal in onze gemeente. 

Ongetwijfeld een proces van vallen en opstaan, maar wanneer iedereen de stip 

aan de horizon blijft zien en zijn schouders eronder zet, moet deze samenwerking in de 

toekomst een verrijking zijn voor de sportende jeugd in onze gemeente. 

 

Een fijne zomer toegewenst. Tijd voor wat anders om even de accu weer op te 

laden voor een nieuw seizoen binnen en buiten de lijnen! 

 

Nieuwsgierig naar het verdere reilen en zeilen bij de blauwhemden? Volg ons 

dan via onze website www.kvSCO.nl, Facebook of Instagram. 
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V.V.V Oldeholtpade 

 

 
Dorpsfeest Oldeholtpade 2023 

Vrijdag 16 juni was het weer zover.. Het dorpsfeest kon weer beginnen en dit was 

duidelijk te zien in het dorp. Er waren veel mooie en creatieve versieringen te 

bewonderen in het thema Helemaal Hollands! Vrijdagmiddag is er voor de kinderen 

een kinderbingo met oud-Hollandse spellen georganiseerd, wat veel blije gezichten 

heeft opgeleverd. Er zijn mooie bingoprijzen uitgedeeld en het is erg leuk om te zien 

dat oud-Hollandse spellen zoals spijkerpoepen en zaklopen nog steeds leuk is om te 

doen! Op het avondprogramma stond de vrijdagavondshow “Op volle toeren”, waarbij 

verschillende acts zijn opgevoerd door dorpsgenoten afgewisseld met het rad van 

fortuin. Na afloop verzorgde DJ Maarten de muzikale avond. Zaterdagochtend stond 

er voor de kinderen een mooie uitdaging op programma, namelijk: Timmerdorp Tiny 

House! In groepjes hebben de kinderen onder leiding van vele vrijwilligers een huis 

gebouwd. Er waren verschillende bouwmaterialen beschikbaar en ook verf. Daken 

werden gemaakt van het riet dat aan de rand van het terrein groeit, de huizen werden 

voorzien van een nummer en een likje verf. Hoewel iedereen dezelfde materialen tot 

hun beschikking had, was ieder huis anders. Het was een heel mooi gezicht! 

Zaterdagmiddag stond traditiegetrouw het volleybaltoernooi en Jeu-de-Boules op het 

programma. Voldoende teams zorgden voor opnieuw een gezellige en sportieve 

middag. Ook de jaarlijkse Jeu-de-Boules was weer een groot succes met een grote 

groep deelnemers. De lekkere prijzen zijn na afloop verdeeld. Op het begin van de 

avond is een schuimparty voor de jeugd georganiseerd. Het was lekker warm weer en 

dat nodigde uit om lekker te spelen met schuim en één van de zwembadjes in te 

springen. Tijdens de schuimparty hadden we een lekker muziekje van DJ Herbert. Het 

was een gezellige en plakkerige activiteit vol speelplezier! Op het avondprogramma 

stond de band Alice Springs! Het was een gezellige en goed bezochte avond. Op de 

zondagochtend stond het Popkoor ZIZO op het programma en kwamen alle 

thuisbakkers van Oldeholtpade in actie. Er zijn vele baksels in de tent gebracht van 

jong tot oud. Deze zijn gekeurd door een echte banketbakker; Henk Kromkamp. Er zijn 

kritische woorden uitgesproken over smaak en uiterlijk en twee winnaars uitgekomen 

voor de volwassenen- en kindercategorie. Tijdens de koffiepauze zijn de baksels 

uitgedeeld. Het is ons goed in de smaak gevallen! In de middag is er een fietstocht 

georganiseerd met een mooie route door de omgeving. Bij terugkomst van de fietstocht 

kon iedereen blijven kijken naar de zeepkistenrace. Er waren erg veel toeschouwers, 

wat het ontzettend leuk maakt. Voor nu waren er een handvol aanmeldingen welke 

meerdere malen van de baan af zijn gegaan om hun tijd te verbeteren. Het was een 

prachtig spektakel om te zien! Zondagavond werd het dorpsfeest afgesloten met 

“Mama Maffia”. Tijdens de VAUTE zondagavond was iedereen weer hilarisch verkleed 

en hebben we met ons allen weer genoten van een prachtige avond. 
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Plaatselijk Belang Oldeholtpade 

“Voor Elkaar, Met Elkaar”; de dorpsvisie Oldeholtpade 2021-2026  

In de huidige dorpsvisie van Oldeholtpade zijn zes speerpunten benoemd en 

bijbehorende werkgroepen gevormd. Dit zijn: wonen, Energietransitie & Duurzaamheid, 

Verkeersveiligheid, Natuur & Biodiversiteit, Overlast, Cultuur & Recreatie. Wanneer er 

nieuws is vanuit de werkgroepen, leest u dat voortaan in deze rubriek.  
 

Energietransitie & Duurzaamheid 

We hebben in het dorp een groeiend aantal opgeleide energiecoaches. Deze vrijwilligers 

van de werkgroep ‘Energietransitie & Duurzaamheid’ staan klaar om mensen te helpen 

hun energieverbruik en de energierekening te verlagen. Naast het besparen van energie, 

willen we ook helder krijgen hoe we in Oldeholtpade het beste energie (elektriciteit én 

warmte) kunnen opwekken en opslaan om uiteindelijk aardgasvrij te worden. De 

werkgroep heeft daarom, met de Gemeente Weststellingwerf, Oldeholtpade aangemeld 

voor deelname aan het project “Samen doen, geeft Energie”, een project binnen de 

Regiodeal Zuidoost Friesland. Het resultaat hiervan is dat het onderzoeksbureau 

EnTranCe (Energie Transitie Centrum Groningen) van de Hanzehogeschool in Groningen 

ons nu gaat helpen. 

EnTranCe is er voor het ontwikkelen van methodes en tools ter ondersteuning in de 

energietransitie, met de focus op wijken/buurten/dorpen. In Oldeholtpade willen we dat 

doen voor en met alle dorpsgenoten. Het is echter nooit makkelijk iedereen te bereiken. 

Gelukkig zijn we een dorp waarin veel mensen in verschillende verenigingen of op andere 

wijze actief zijn. Daarom gaan de onderzoekers van de Hanzehogeschool de 

aankomende tijd, in de eerste gespreksronde, in gesprek met bestuursleden, 

ondernemers en vrijwilligers van deze verenigingen en organisaties. 

De meeste van hen hebben hierover al bericht ontvangen vanuit onze werkgroep. Via 

hun kennis en netwerk hopen wij meer dorpsbewoners te kunnen informeren over ons 

project en de ondersteuning die wij kunnen bieden. Wordt vervolgd! 

PS. Denkt u er nog aan juist de zomer te gebruiken om te isoleren? Hulp nodig? Mail ons! 

Samen komen we er wel! 

Namens de werkgroep ‘Energietransitie & Duurzaamheid’ 

Monique van den Boogaard  info@et-oldeholtpade.nl I www.et-oldeholtpade.nl 

De V.V.V. kijkt terug op 3 prachtige dagen feest! Tot slotwillen wij alle sponsoren en 

vrijwilligers bedanken voor hun bijdrage op welke manier dan ook. Zonder vrijwilligers geen 

dorpsfeest. Ook willen we alle dorpsgenoten bedanken voor de gezelligheid die iedereen 

heeft meegebracht. Tot volgend jaar! 
 

Alvast voor in de agenda…  

In september wordt de jaarlijkse contributie afgeschreven. De ledenvergadering is vrijdag 

10 november 2023 en Rocknight zaterdag 18 november 2023! 
 

Heb je iets gemist? Kijk dan op de Facebookpagina van Feesten Oldeholtpade. 
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Gemeente Ter Holten 

 Zomerhitte! 

Ja, de zomerhitte heeft al aardig zijn intrede gedaan. De airco’s draaien  

op volle kracht en mensen zoeken verkoeling. Het zit ’m voor mij in dat  

woordje ´hitte´, dat maakt duidelijk dat het extreem is. Iedereen zoekt in de zomer het 

mooie weer, dat het warm is, maar hitte, dat is over de top. Ja, je hebt het niet voor 

het kiezen, het komt zoals het komt. Niet alleen met betrekking tot het weer, met vele 

situaties zie je dat je het niet in de hand hebt. In de Engelse taal hebben ze wat dat 

betreft een mooie uitspraak ”The heat is on”, oftewel het komt er op aan en dat is toch 

een beetje een ander gevoel dan het vakantiegevoel waar we naar toe leven met 

elkaar. Tijdens je vakantie wil je niet het heetst van de strijd, maar dan wil je een 

rustige, verkwikkende omgeving waar even niets hoeft. En het is ook de kunst om de 

hitte van ons bestaan even los te laten en even de rust te vinden.  
 

Er zijn vele situaties waarin mensen zich kunnen bevinden die niet meteen dat gevoel 

van rust oproepen. De laatste weken raak ik bijv. regelmatig in gesprek met de 

Oekraïense mensen in onze dorpen en wat hebben zij grote zorgen over het 

thuisfront, maar ook over de toekomst en probeer dan maar eens de rust te vinden. 

Een aantal van hen gebruikt de vakantie maand augustus om, indien mogelijk, even 

thuis te kijken of een geliefde te bezoeken. En we hopen dat dat een moment van rust 

mag zijn die hen weer kracht geeft om door te gaan. Maar niet alleen de Oekraïense 

mensen, ook verschillende mensen in ons dorp lopen tegen moeilijke situaties aan, 

bevinden zich soms zelfs in het heetst van de strijd. Wat dat betreft is het ook goed 

dat we om deze mensen heen staan, met elkaar iets van verkwikkende rust brengen 

in hun zomerhitte, die alle energie weg kan zuigen. Maar ook is de zomerhitte van 

deze periode in juni voor velen een teken aan de wand, klimaatverandering, hoe moet 

dat verder? Ik sprak bijv. met een agrariër die zich voor het zoveelste jaar zorgen 

maakte over de wintervoorraad aan voedsel voor zijn vee. Ja, vertelde hij, daar heb 

ik zelfs wel slapeloze nachten van.  
 

Zo brengt dat woordje zomerhitte veel associaties met zich mee. Ik denk dat we in dit 

soort situaties naar elkaar een verkwikkende rust kunnen uitstralen. Dat betekent 

enerzijds je bewust zijn van het feit dat voor sommige mensen “The heat is on” is, 

maar dat we met elkaar ook voor verkoeling willen en kunnen zorgen zodat alles voor 

een ieder weer wat in een rustiger vaarwater kan komen. Dat is niet altijd makkelijk, 

soms gaat het ons ook boven de pet, maar de kracht is altijd de gemeenschap op 

een dorp, er voor elkaar zijn en proberen met elkaar de schouders er onder te steken. 

Ik wens een ieder voor de komende zomerperiode geen zomerhitte maar wel de koele 

verkwikkende rust, die weer energie geeft en dat we die energie met elkaar mogen 

delen. 

Ds. Jouke Droogsma 

 

 



 

Nieuws van OBS De Striepe 

Zomerhitte! 

Het is alweer half juni wanneer ik dit stukje voor de dorpskrant schrijf. De zon maakt 

overuren en zorgt voor tropische temperaturen in de school en op beide pleinen. De 

korte broeken en rokjes mogen weer uit de kast, heerlijk! Nog een vijftal weken te 

gaan en dan staat de zomervakantie voor de deur. In deze laatste weken van 

schooljaar 23/24 zijn de leerlingen van groep 7/8 druk bezig met de voorbereidingen 

voor de musical. De rollen zijn verdeeld, decorstukken en kleding een feit en een 

aantal leerlingen kennen nu al een groot gedeelte van hun tekst. Dat gaat 

goedkomen dus. 
 

Bij de leerlingen uit de groepen 1 en 2 zorgt de zon geregeld voor “verhitte” gezichten. 

Er wordt naar hartenlust buiten gespeeld en ontdekt. Er valt ook zoveel te leren en 

te ontdekken! Wist u bijvoorbeeld dat ons achterste plein is opgeknapt? Onder de 

duikelstangen is boomschors gelegd, de zandbult en zandbak zijn aangevuld en 

verdicht, er zijn nieuwe schanspalen gezet en er is een prachtig hinkelraket op het 

plein geplaatst. We kunnen er weer jaren tegenaan. De realisering hiervan is mede 

mogelijk gemaakt door een maatschappelijke gift. Wat fijn dat er mensen zijn die 

onze school en kinderen een warm hart toedragen, geweldig! 
 

Onze leerlingenraad heeft voor de laatste schooldag een leuk programma bedacht. 

Leerlingen mede verantwoordelijk maken voor de school en hen hiermee een stem 

geven resulteert in betrokken en enthousiaste leerlingen. Samen maken we de 

school! 
 

Vanaf deze plek wens ik alle lezers een heerlijke zomervakantie toe. Hopelijk één 

waarin u voldoende afstand kunt nemen van de dagelijkse beslommeringen, kunt 

genieten van een prachtige omgeving en aangename temperaturen. Geniet ervan! 
 

Bent u nieuwsgierig naar onze school? Wij ontvangen u graag. Voor het maken van 

een afspraak kunt u mailen naar directie.destriepe@comprix.nl. Een telefoontje naar 

0561-688500 volstaat uiteraard ook.  
 

Heel graag tot ziens op De Striepe! 

 

Hartelijk groetend namens het team, 

Ingrid Bruinenberg 
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Van groep 8 

Groep 1/2 

Mijn mooiste moment van De Striepe in groep ½. Hoi ik ben Kaja Kramer en ik ga een 

stukje over Groep 1/2. Het begon toen ik de eerste keer kwam, dat weet ik dan niet echt 

meer maar het was wel spannend en leuk tegelijk. We gingen meestal buiten spelen en 

leren schrijven. Toen maakte ik natuurlijk ook vriendinnen, en ik hoop dat ik ze nog vaak 

ga zien als ik naar de middelbare school ga. Maar goed. Tess was mijn allereerste 

vriendin. ik ken haar al 7 jaar :). We hadden in Groep 1/2 ook een humelhus en daar kon 

je in spelen. Er was ook een speel hoekje en een hoekje voor de computer want je moest 

soms ook even op de computer een spelletje spelen of rekenen. We gingen soms ook 

knutselen en op schoolreisje. Nou ik hoop dat u nu een beetje weet dat mijn Groep 1/2 

best wel leuk en gezellig vond! Nou doei doei :D 

Groetjes Kaja 

Kamp 

Mijn leukste moment op de striepe was. Alle activiteiten die we deden blikspuit smokkel 

spel, zwemmen, weerwolven spel, bonte avond, een spel met coördinaten, enz. We 

gingen als we niks hoefden te doen voetballen trefbal volleybal weerwolven spel doen. 

We Hebben ook in de uitkijktoren van bakkenveen. En we gingen ook naar het 

doolhofpark er waren 2 doolhoven een die was met muren en de aderen met planten 

en hout en daar was ook een plastic tunnel bij. Er was daar ook een speeltuintje bij en 

daar gingen op een schommel waar je met veel mensen op kan. Met meester er op. En 

er was ook een hut waar je een route van het stenen doolhof park kon doen er waren 

bij elk doolhof twee uitgangen. Bij de jungle doolhof was het de plastic tunnel en bij het 

stenen doolhof was het een gat in de muur. En er was in het bos een zandvlakte waar 

onder een boom een doos van het coördinaten spel lag. En daar deden we ook 

blikspuit. 

door lauren 

 

Media masters 

mijn mooiste moment op de basisschool is mediamasters. ik had twee jaren 

mediamasters in groep 7 en 8 en ik vertel nu hoe mediamasters vorig jaar was ik dus 

nog in groep zeven. hoe en wat is media master media: master is een soort van 

competitie en aan die competitie doen heel veel scholen aan mee nu hoe werkt het is 

soort van roleplay en dan moet je vragen beantwoorden en als je die goed heb dan 

krijg je munten en er zijn ook mini games waar je ook munten kan verzamelen en die 

mini games doe je dan thuis op je laptop of telefoon en tablet en als je eerste bent dan 

krijg je iets en de tweede en derde vierde en vijfde tot twintigste en wij waren 56 

geworden dacht ik van 1000 of zo dus we deden het heel goed. 

van zenna 
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Motip Dupli 

Mijn mooiste moment van de basisschool is het uitje naar motip dupli. We gingen eerst 

naar school, tot de tweede pauze bleven we op school. Naar de eerste pauze gingen we 

naar motip dupli en kregen we een rondleiding Het begon eerst in het magazijn, daarna 

gingen we door naar de fabriek. 

Als eerst zagen we waar alles wordt opgeslagen zoals verf en spray. Daarna gingen we 

naar het lab waar ze dingen testen. Vervolgens gingen we naar de vullerij, daar vullen ze 

de flessen. en toen gingen we naar de inpakruimte daar wordt alles ingepakt op pallets 

en dozen. Daarna gingen we weer terug naar school en kreeg iedereen een pakket met 

spray airco spray en winter spray voor op de autoruiten en cockpitspray. Iedereen vond 

de leukste school excursie ooit. 

Sil 

 

Pannenkoekendag 

Mijn mooiste moment op de basisschool was pannenkoekendag. we moesten na onze 

plek toe eerst wat we deden was het beslag maken en dan om de beurt in de pan en toen 

nog even in de oven en tussen door nog wat drinken en eten en de mislukte 

pannenkoeken mochten we op eten toe waren we best snel klaar en toen gingen we naar 

de bult waar we het deden en toen moesten we daar alles klaar zetten en klaar maken 

toen moesten we ons taak doen en ik had mensen naar hun plek brengen en daarna 

mochten we buiten spelen en toen ging ik de pannenkoeken rond brengen en drinken en 

toen mochten we zelf ook eten en ondertussen opruimen en bingo doen je moest luisteren 

naar een tekst en toen welke je leuk vond werd open gemaakt en toen kreeg je dat 

kadootje. 

Groetjes Esmee 

Schoolzwemmen 

mijn mooiste moment op de basisschool was schoolzwemmen. We deden op de 

basisschool ook schoolzwemmen in De Steense we kregen les van de meester. Daar we 

deden ook snorkelen, onder een mat door zwemmen, baantjes trekken en trefbal dat was 

heel leuk, je kreeg een soort mutsje op en je had een goal we deden de jongens tegen de 

meisjes ook hebben we met kleren aan gezwommen dat was al even geleden dat ik met 

kleren heb aan gezwommen. Vorig jaar hebben we dit ook gedaan. toen we naar de 

steense gingen ging het regenen dus na dat we klaar waren met zwemmen moesten we 

natte kleren aan gelukkig hadden we dat dit jaar niet. We zijn ook naar van der valk 

gegaan daar gingen we ook op de fiets heen we hebben ook een zakmes gevonden die 

hebben we snel uit het water gehaald ook moesten we een pop opduiken in De Steense 

mij is het niet gelukt want je mog ook geen duikbril op. 

Tess 
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School skeeleren. 

Mijn mooiste moment op de striepe was toen we gingen school skeeleren. We kregen 

les van iemand die oefeningen uitlegde, die oefeningen die hij uitlegde moesten wij 

uitvoeren. We begonnen met inrijden om aan je skeelers te wennen, dat is belangrijk 

anders kun je sneller vallen. Toen we daarmee klaar waren gingen we een oefening doen 

zodat je dieper kon zitten, want hoe dieper je zit hoe meer snelheid je krijgt. Daarna 

gingen we op een been het hele rechte stuk. Dit moesten we doen om beter te kunnen 

glijden en dat is best belangrijk, want dan worden je benen minder snel moe. Als laatste 

gingen we een spel doen en dat was ook super leuk. Na het spel waren we klaar en 

gingen we weer in de auto naar school. 

Jurrian 

Mijn eerst dag op school 

Mijn mooiste moment op De striepe was 

mijn eerst dag op school. Ik kom uit 

Oekraïne. En mijn eerste dag op school 

in groep 7/8 was op 11 maart toen ik hier 

op school kwam. Ik snap nog eerst niets 

van en ik praat op Engels. En toen 

moest ik translate met de telefoon. een 

meester Yme help mij met de taal. En 

allemaal kinderen willen met mij spelen 

een toen ze hebben mij geleerd kingen. 

Nu kan ik wel beter praten. Dit is mijn 

laatste schooljaar een ik vind dat 

jammer, dat ik ga weg ik wil niet van zo 

leuke school weg. 

Polina 

 

GVO 

1 van mijn mooiste momenten op de 

Striepe was GVO, het is eigenlijk een 

leerzaam iets over 

god(inn)en het is ook leuk. En iedereen 

verheugt zich op de volgende les(echt 

waar). Ik dus ook. De juf is ook aardig en 

gunt iedereen wat om te zeggen en 

heeft geen lievelingetjes. Ze is ook altijd 

heel vrolijk, haar naam is juf Tjitske. We 

gingen ook wel toneelstukjes opvoeren 

of kahoots spelen of leerzame 

bordspellen of puzzles spelen, het was 

gewoon geweldig. Ik zal dit moment 

nooit vergeten. 

Geschreven door Josefien. 

 

Musical 2021 

Mijn mooiste moment op de striepe was de musical van 2021. Wie steelt de show heet de 

musical. het ging over een show waar je 1 miljoen kon winnen waar allemaal artiesten 

die kwamen. er waren 8 liedjes en daar waren ook heel veel artiesten bij die gingen 

zingen. voor 1 miljoen maar uiteindelijk was er een groep die ging zing maar de jury liet 

ze niet door en toen waren ze best boos daarover. En ze besloten de kluis stiekem te 

gaan beroven ze hadden de jury in en kast op gesloten en hij liet zijn zoon op het 

podium te gaan om te zingen en dat de nep jury hem door zou laten gaan en waren ze 

aan het optreden. maar toen was de jury betrapt en toen kwamen ze er achter dat de 

kluis leeg was. 

groetjes alex 

 



26 

Schoolschaatsen 

mijn mooiste moment op de striepe was schoolschaatsen. Ik vond het leuk want ik hou 

van schaatsen. We hadden drie lessen, tijdens de eerste les ging je leren schaatsen maar 

dat kon ik al. Op het eind van elke les mocht je vrij schaatsen. Bij de tweede les gingen we 

ijshockeyen. Bij ijshockeyen ging je slalommen en partijtjes doen. Bij de derde les gingen 

we de elfstedentocht doen in tialf. Je had een kaartje met een qr-code d’r op en als je een 

rondje had gedaan moest je die scannen. Het dweilorkest was er ook bij. Op het einde 

kreeg je een diploma. Je mocht het kaartje houden. 

thije 

 

Kamp groep 7 

Mijn mooiste moment op de Striepe was: Kamp groep 7. Omdat we naar Ameland gingen 

met de boot en veel leuke activiteiten deden. We deden bijvoorbeeld een 

zandkastelenwedstrijd waar mijn team won in de creativiteits categorie. Ook deden we ‘s 

avonds het smokkelspel in het bos. Toen meester de legende van Rixt van het Oerd 

vertelde na de bonte avond begonnen de juffen op de ramen te kloppen in poging ons te 

laten schrikken (Dat was gelukt). De laatste dag gingen we naar Natuur Museum in Nes 

waar we over een (pijnlijk) blotevoetenpad liepen en rond keken bij al de opgezette en 

skeletten van dieren. Rond het einde van de middag kwamen we weer thuis. 

met Vriendelijke groet: Tim 

 

Schoolschaken 

Mijn mooiste moment van de Striepe is schoolschaken. Ik vond schoolschaken het 

mooiste moment van de Striepe omdat ik schaken leuk vind en omdat mijn vrienden ook 

mee deden. Bij het schoolschaken ging het heel goed, we werden 5 de . Top 3 ging naar 

het toernooi in Friesland dus wij waren net niet door maar we kregen wel een prijs want 

de top 5 kreeg een trofee. Ik zat in de eerste groep, de tweede groep werd 8ste. Als je 

klaar was met je potje of een ronde moest wachten, kon je vrij schaken of mega schaken. 

Aan het eind kregen we nog patat. 

Ivar 

 

Groep 3 

mijn mooiste moment op de striepe was: Dat ik van groep 2 naar groep 3 ging dat vond ik 

spannend maar leuk. In groep 3 hebben we leuke dingen gedaan en geleerd zoals het lied 

spat spat ik word nat lied. Dat lied hebben we met de hele school opgenomen. We hebben 

veel met letters zoals a b c d e f g h i j k l m n o p q r s t u v w x y z en categrieen waren 

hout vuur etz groep 3 was super leuk. 

Noah 
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Het was aan het begin van de zeventiger jaren…..1e klas MAVO. Komend van de Lagere 

School was dit een spannende tijd. Vertrouwde gezichten welke ik al jaren kende (vanaf 

kleuterschool tot en met de 6e klas), maakten plaats voor nieuwe klasgenoten. Met één 

meisje had ik vanaf het begin een goede klik, we werden vriendinnen en kwamen vaak 

bij elkaar over de vloer. Ze woonde wel helemaal aan de andere kant van Wolvega, 

namelijk de Merelstraat.  Voor iemand geboren aan de Lycklamaweg was dit een 

behoorlijke afstand. Mijn wereld hield letterlijk en figuurlijk toch echt op bij het 

kruispunt in het centrum van Wolvega,  bij de “oude Rijksstraatweg”. Ach, mijn leven 

speelde zich simpelweg alleen maar af aan de oostkant van Wolvega.  Daar was ik 

zielsgelukkig. Een nieuwe school, dus nieuwe ervaringen en ontdekkingen kruisten mijn 

pad.  Mijn horizon verbreedde zich. Op een zeer warme zomerse dag stelde mijn 

vriendin voor om na schooltijd, op de fiets, naar de Driewegsluis te gaan. Geen idee wat 

ik mij hier bij moest voorstellen. Ik kende dit niet, was er ook nog nooit geweest. De tocht 

op de fiets langs de Pieter Stuyvesantweg was al een onderneming op zich. Eenmaal 

aangekomen keek ik mijn ogen uit. Het was een komen en gaan van bootjes uit 

verschillende richtingen. We zaten bungelend met onze benen over de rand van de 

sluis (dat mocht toen nog) en genoten van de boten welke om en om, op aangeven van 

de sluiswachter,  geschut werden. Het ging er in die tijd nog heel gemoedelijk aan toe. 

Wat een gezellig gebeuren. De afkoeling bij het water met deze zomerhitte was zeer 

aangenaam. Iedereen had een goed humeur en was in z’n beste doen. Aan het einde 

van de middag gingen we voldaan weer richting Wolvega en een gekocht ijsje bij de 

ijscokar  van de firma Bosma, maakte de middag helemaal compleet. 

Ria 

 

Schoolverlaters 

Hersenspinsels 
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De fokkerij van Jelke en Linda Heida 

De hobbymatige fokkerij werd medio jaren tachtig begonnen met twee merries, de 

Luitenant Generaal-dochter Twiggy en de Wahtamin xx-dochter Veronica. “Toen we 

begonnen met fokken, hebben we geen bewuste keuze gemaakt tussen spring- of 

dressuurpaarden. Linda en ik hebben vroeger allebei op Z-niveau gereden en kregen het 

op een gegeven moment te druk met ons bouwbedrijf, zo zijn we de fokkerij ingerold. We 

hebben er altijd naar gestreefd om paarden met mooie types, goede karakters en 

beweging te fokken”, vertelt Jelke. Na een aantal jaar met beide stammen te hebben 

gefokt, ontwikkelde de lijn die begonnen is met Twiggy zich het meest positief. Een van 

Twiggy haar eerst nakomelingen, Falinda (v. Wisconsin), werd vernoemd naar Linda. Zij 

bleek direct een waardevolle schakel in de fokkerij en vormt het begin van de ‘Linda-stam’. 

Begin dit jaar zijn er twee hengsten uit deze stam aangewezen voor het 

verrichtingsonderzoek. Dit is een mooi eerbetoon voor Linda. Jelke vertelt “Helaas kon 

Linda, vanwege haar ziekte, niet aanwezig zijn deze dag in Den Bosch, ze heeft de dag via 

de livestream gevolgd. Ik mocht naar voren komen als fokker van premiehengst Perle, dat 

was heel speciaal, maar ik miste wel echt mijn vrouw, mijn maatje, aan mijn zij. Samen 

hebben we onze fokkerij met veel liefde en passie opgezet en wat hebben we altijd genoten 

van alle successen.” De twee aangewezen hengsten komen uit een jaargang van drie 

hengstenveulens. Naast Perle en Pasquino was dat nog een zoon van de dressuurhengst 

Cum Laude. Alle drie zijn voorgesteld bij de eerste bezichtiging en ze mochten allemaal 

door naar de tweede bezichtiging, dat was al heel mooi. En dat er nu twee van zijn 

aangewezen is een prachtig resultaat. De fokkerij wordt in de dressuurrichting voortgezet 

met de Glamourdale-dochter Koco Linda, die in 2018 vierde eindigde in de finale van de 

Nationale Merriekeuring. Deze merrie is gefokt uit de Tuschinski-dochter Colinda 

(mv.Voltaire). De elite-merrie Koco Linda liep als vierjarige naar een goed puntentotaal in 

de IBOP en wordt sindsdien ingezet voor de fokkerij. Koco Linda is een bijzonder paard, 

Koco Linda leeft mee met de verdrietige situatie rondom Linda. Als Jelke bij haar in de 

stal komt, draait ze helemaal met haar hoofd om zijn schouders en biedt ze echt troost. 

Linda wilde Koco Linda graag dekken bij Ferguson, we zijn heel blij dat dit is gelukt. Er 

staat een tweejarige dochter van Fontaine TN en Koco Linda bij fam. Heida thuis. Een 

jaarlingmerrie van My Blue Hors Santiano uit Koco Linda staat in opfok.  

Koco Linda’s moeder Colinda is verkocht, maar 

met de afspraak dat de koper haar niet gaat 

verkopen en dat ze terug mag komen als ze 

met pensioen gaat. De verkoop was met pijn in 

het hart, maar door de ziekte van Linda wilden 

ze niet teveel paarden op stal hebben. 
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Op 4 april 2023 is Linda helaas overleden, een paar weken  

voor haar 63e verjaardag. Jelke en Linda boekten samen met  

slechts enkele fokmerries grote successen in de fokkerij.  

Twee kampioenshengsten en de basis achter Blue Hors Zack,  

een premiehengst, meerdere Grand-Prix paarden in zowel  

de spring- als de dressuursport en dan nog meer dan  

dertig paarden die Z- of hoger lopen. Jelke zet de fokkerij  

voort. Koco Linda is opnieuw drachtig en er loopt op dit  

moment een prachtig hengstenveulen aan haar zijde.  

De huidige successen en uit het verleden, geven extra veel  

kracht om door te gaan met de fokkerij.  

  

 

 

 

Oldeholtpade heeft 9 Whatsappgroepen, waarbij buren elkaar via Whatsapp kunnen 

informeren over verdachte situaties: 

- Nieuwbouw West (P.J. Gorteweg, Hofsteestraat, Westerhofstraat, G.F. Vosstraat) 

Beheerders: Annemiek Hoekstra, Richard Wildeboer 

Telefoonnummers: 06 4345 8255, 06 1542 2398 

- Hoofdweg midden 

Beheerster: Sietske de Vries (06 5056 0970) 

- Nieuwbouw midden (1e deel van Lycklamastraat, Oltholtstraat,  

Wilfred Berrystraat) 

Beheerster: Romana Agricola (06 3637 3809) 

- Bos – en buitengebied (Scheenebos, Hoofdweg tot nr.58) 

Beheerster: Karin Maatman (06 3094 4610) 

- Hoofdweg west, Hamersweg 

Beheerders: Wanda Buist, Gunter Buist, Mariëtte Postma 

Telefoonnummers: 06 2859 0854, 06 5119 0219, 064704 4388 

- De Kampen 

Beheerder: Eric van der Linden (06 1093 4178) 

- Nieuwbouw Oost (Franckenastraat, Hesselinghstraat, van Lycklamastraat 

evennrs. Van 6 t/m 8) 

Beheerders: Ginie de Vries (06 2730 2638), Martin de Boer (06 4840 3164) 

- Stellingenweg 

Beheerster: Joke Stellingwerf (06 2533 3019) 

- Kerkenbuurt (Hoofdweg Oost) 

Beheerder: Hendri Meijerink (06 5045 6715) 

De groepen hebben onderling contact, doordat de beheerders in alle groepen zitten. 

Mocht u zich aan willen sluiten bij één van deze Whatsappgroepen, kunt u een app 

sturen naar de beheerder van uw buurt. 
 

Oldeholtpade heeft ook een Whatsappgroep m.b.t. dierenveiligheid. 

De beheerster hiervan is Hendrika Holtrop. Haar telefoonnummer is 06 3058 2310. 

 

 

Whatsapp Buurtpreventie 
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Op visite bij.. 

MARCO DE BRUIJN 

Op een prachtige zonnige avond, mocht ik langs komen  

aan de Stellingenweg in Oldeholtpade. Marco de Bruijn  

is hier eind maart 2023 komen wonen. Marco was nog druk  

bezig in het land om de koeien water te geven. Toen hij  

weer terug was, mocht ik gelijk instappen en zijn we bij de andere koeien gaan kijken. 

 

Oorspronkelijk komt Marco uit Zeeland, zijn vader hield zelf ook koeien, namelijk 

Piëmontese koeien. Deze koeien hebben hoorns en zijn wat wilder, daarom waren 

deze niet geschikt voor Marco om te houden. Hier is wel zijn passie voor koeien 

vandaan gekomen. Marco is na een paar uitstapjes in het buitenland in 2004 in 

Wolvega komen wonen. Eerst aan de Lycklamaweg en daarna op de Brogge. Eind 

maart heeft hij na een kleine verbouwing zijn intrek genomen aan de Stellingenweg in 

Oldeholtpade, samen met zijn hond Levi. Marco is paardenarts en mede-eigenaar bij 

de dierenkliniek in Oldeholtpade. In 1997 is hij afgestudeerd als paardenarts in Gent 

en is daarna gaan werken in Brussel. Vervolgens heeft hij in Utrecht een specialisatie 

in Inwendige Ziekten van het paard gedaan en daar ook 5 jaar aan de Universiteit 

gewerkt. Hij heeft een jaartje gewerkt in Bergen op Zoom en is toen op de 

dierenkliniek in Oldeholtpade terecht gekomen. 

 

Linderund 

6 jaar geleden is Marco begonnen met Linderund. Linderund is een ketenproject. Van 

groot belang voor de hele keten is de juiste stierselectie. Het speciaal uitgezochte 

Black Angus sperma, afkomstig uit Engeland van de stieren Tofts Evergarth & 

Rawburn Fast Ball, wordt dan ook gebruikt om de koeien te insemineren. Vervolgens 

worden de kalveren geboren bij 3 boerderijen in de regio. De boerderij van familie 

Brand, familie Boek en Frans Smink. Wanneer de kalveren zo’n 3 maanden oud zijn, 

worden ze overbracht naar de boerderij van Johan Scheltinga aan de Stellingenweg. 

De boerderij van Johan grenst aan het natuurgebied aan de Linde, beheert door het 

Fryske Gea. Vanaf ongeveer 6 maanden mogen ze de weide in totdat ze in november 

op stal komen in een ruime loopstal met ligboxen. Hier kunnen ze mooi beschut 

overwinteren. In het voorjaar gaan ze weer naar buiten  

waar ze over zo’n 42 hectare natuurgebied kunnen  

struinen. In het natuurgebied ligt onder andere een  

grote terp, waardoor ze altijd uit de wind kunnen liggen.  

De laatste 2 maanden voor de slacht worden ze  

bijgevoerd met maïs, Strukamix en voordroogkuil.  
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Wanneer ze ongeveer 2 jaar oud zijn, worden ze per twee geslacht in het slachthuis 

van Kamminga te Surhuisterveen, Kamminga’s Slachtbedrijf. In dit slachthuis wordt er 

verantwoord en hygiënisch geslacht. Het vermijden van stress komt de kwaliteit en de 

houdbaarheid van het rundvlees ten goede, het dierenwelzijn is optimaal 

gegarandeerd.. Aberdeen Angus vlees is prachtig gemarmerd vlees: met vet 

dooraderd = een perfecte smaak en structuur. Het Linderundvlees is verkrijgbaar bij 

Hoeksma, de lekkerste slager in Wolvega en Keurslagerij Zijlstra in Heerenveen en 

Sneek. Het doel is duurzaam, diervriendelijk, het beste vlees! 

 

Op het erf van Marco de Bruijn heeft hij zelf een hybride stal gebouwd, de koeien 

komen hier straks te staan. Het idee voor deze stal heeft Marco zelf bedacht. Het is 

een kruising melkveestal en vleesstal. In een klassieke vleesstal heeft de stal een open 

front, het is een stal met buizen ook als voerhek. Dit is een groepshuisvesting met een 

potstal. In een melkveestal is er 1 doorlopende stal met zelfsluitende voerhekken, 

ventilatie langs de zijkant met een open nok. De stal die Marco heeft gebouwd heeft 

kleine gordijnen, zelfsluitende voerhekken en een kleine open nok. Vleesvee geeft 

minder warmte dan melkvee, vandaar een klein gordijn maar deze is wel regelbaar. 

Het mestwater loopt weg naar een put, maar Marco mest wel iedere week het stro uit 

de stallen. Aan de ene kant van de stal komen de vaarzen en aan de andere kant de 

ossen. De stal is zo opgebouwd dat de koeien makkelijk door kunnen schuiven naar 

het volgende vak. 

 

Daarnaast heeft Marco nog een paar eigen draverfokmerries en dressuurfokmerries. 

Hier is ook een stal voor gebouwd. Naast de dieren vind Marco het ook leuk om te 

fietsen met de ‘den platten tuub’, een fietsvereniging in Oldeholtpade en om te boksen 

in Drachten.  

 

In de winterperiode mag ik nog eens langskomen om te kijken hoe de nieuwe stal eruit 

ziet met de koeien. Dit ga ik zeker doen!  

 

Mocht je Linderund willen volgen? Dan kan dit via de facebookpagina: ‘Linderund 

Weststellingwerf’. 
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Het is de bedoeling dat in elke uitgave van onze dorpskrant een redactielid zich 

voorstelt. Deze keer is het mijn beurt. Richard van Hoogwaarden; algemeen 

redactielid. Ik ben geboren en getogen in Amsterdam. Na wat omzwervingen bij de 

politie en een luchtvaartmaatschappij ben ik uiteindelijk geland bij Defensie en dan 

specifiek bij de Koninklijke Landmacht. Hier heb ik als beroepsofficier 38 jaar 

leiding mogen geven aan diverse eenheden bij de Geneeskundige Dienst en deel 

mogen uitmaken van vele uitzendingen, oefeningen en andere acties. Vroeger 

woonden we aan de Westerse Kamp 5, maar we zijn eind 1999 verhuist naar 

Duitsland, omdat ik daar commandant werd. In 2003 zijn we teruggekeerd naar 

Nederland en Oldeholtpade. We wonen nu aan de Grote Kamp. Ondertussen ben ik 

met functioneel leeftijdsontslag, maar wilde ik absoluut niet thuis gaan zitten. Ik 

werk nu bij Scania Zwolle als projectleider Organisatie, ontwikkeling en strategie. 

Dat doe ik ondertussen al weer bijna 10 jaar. In november van dit jaar stop ik bij 

Scania en zal ik gaan beginnen als consultant opleiden en trainen voor grote 

bedrijven. Vorig jaar ben ik gestart als redactielid bij onze dorpskrant. Ik heb daar 

wel wat te makkelijk over gedacht. Er komen toch wel een aantal dingen bij kijken 

om een mooie dorpskrant in elkaar te sleutelen. Gelukkig bestaat de redactie 

uitgedreven dorpsgenoten die daar prima toe in staat zijn. Het is mooi en leuk om 

hier deel van uit te maken. 

 

 
Eerste veteranenbijeenkomst stichting Veteranen Weststellingwerf. Op uitnodiging van 

burgermeester André van de Nadort en de Stichting Veteranen Weststellingwerf heeft 

op vrijdag 23 juni de eerste veteranenbijeenkomst van Weststellingwerf plaatsgevonden. 

In Weststellingwerf wonen 170 veteranen die aan verschillende missies hebben deel-

genomen. Na het ontvangst in de raadszaal van het gemeentehuis en het welkomst-

woord van voorzitter Dirk Dubling, werd het signaal Taptoe gegeven. Dit signaal gaf 

vroeger het einde van de militaire werkdag aan, maar gaat tegenwoordig vooraf aan de 

2 minuten stilte bij de dodenherdenking. Na het stiltemoment volgde het Wilhelmus en 

een toespraak van burgermeester van de Nadort om vervolgens naar buiten te gaan 

om onder belangstelling van alle genodigden de Veteranenvlag te hijsen. Deze is blijven 

hangen tot het einde van de landelijke Veteranendag op 25 juni. Het ligt in de lijn der 

bedoelingen om de Veteranen-bijeenkomst Westellingwerf elk jaar de vrijdag 

voorafgaand aan de landelijke Veteranendag te laten terugkeren. Voor de veteranen 

uit Oldeholtpade; je kan je aanmelden via www.veteranenweststellingwerf.nl 

 

 

 

 

Foto: Lenus van der Broek 

 

Veteranenbijeenkomst 

http://www.veteranenweststellingwerf.nl/


 

 

  

Agenda 

Staat genoteerd  Planning 

10-07-2023 Oud papieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

09-09-2023 Inleveren Kopij    Thema: Bladerdeken 

18-09-2023 Oudpapieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

16-10-2023 Oudpapieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

10-11-2023 Ledenvergadering V.V.V.   Rustende Jager, 20.00 uur 

18-11-2023 Rocknight    Rustende Jager 

 

 

 

Holenpathe 

Is het informatieblad voor de inwoners van Oldeholtpade en wordt uitgegeven door 

een werkgroep, onder auspiciën van Plaatselijk Belang Oldeholtpade. De redactie 

behoudt zich het recht voor de aangeleverde kopij te corrigeren, in te korten of 

eventueel te weigeren. Ook kan het voor komen dat een artikel in een latere uitgave 

geplaatst wordt. Anoniem aangeleverde teksten worden niet geplaatst.  

 Medewerkenden:  Monique Berends Aram van Eekeres 

   Ria Haadijk   Richard van Hoogwaarden 

   Mariska Klooster  Albertje Meijerink 

Lay-out:   Sonja Deli-Mulder & Alie Nijholt 

Foto’s:   Leny Salverda, e.a. 

Bezorger:  Jan de Boer 

Drukwerk:  Copyshop Wolvega 

Redactieadres:  Hoofdweg 152  e-mail: holenpathe@gmail.com 

Banknr. Dorpskrant: NL55 RABO 0371.987.954 t.n.v. Plaatselijk belang 

Oldeholtpade ovv. Werkgroep 

dorpskrant 
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